



# Eastman®

An ISO 9001 Certified Company

公司简介  
COMPANY PROFILE

## Eastman 公司专注裁剪领域130余年

Over A Century Of Cutting Expertise - Focusing on cutting application for over 130 years

### 1888- 伊士曼创造了革命性的电动裁布机

1888-Eastman introduces revolutionary electric cutting machine



伊士曼第一台蓝线条

The first electric fabric cutting machine was born-The Eastman.

一个世纪前，一个加拿大商人George Eastman 发明了第一个能安装在机器上的电动马达，这个马达固定在上下往复运动的刀片上，从此，第一台电动裁布机——伊士曼正式诞生了。伊士曼的电剪刀给服装行业带来了革命性的改变，把人们从繁重的手动裁剪劳动中解放出来。经过无数的专利发明和持续改进，第一台电剪刀于1888年诞生了，目前伊士曼的生产线涵盖100多个品种，产品远销世界各地。世界其他各品牌电剪刀的生产制造均以伊士曼作为行业标准。

Over a century ago, a Canadian inventor named George Eastman developed the first fractional electric motor that can be installed on a machine. The motor was attached to a reciprocating knife mechanism, then the first electric fabric-cutting machine was born-The Eastman. The Eastman revolutionized the apparel industry with a tool that ended tedious manual cutting-room labor. After countless patents and improvements from the first cutter built in 1888, Eastman's current production line includes over 100 types of machines that are sold worldwide and are the standard judged by many cutting machine brands in worldwide.

### 1908—伊士曼迈向国际化

1908- Eastman expands internationally



伊士曼裁剪机在商业展会上亮相

Eastman Cutting machines displayed at a tradeshow,1902

今天，伊士曼的多样化供应遍布世界各地，其总部设在纽约水牛城，在中国香港有设立负责亚太区的销售公司，在中国宁波有设立制造工厂——伊士曼缝制机械（宁波）有限公司，在全球有超过50家专业经销单位。伊士曼是为数不多的可以经过三个世纪仍然蓬勃发展的制造型企业之一，坚持提供持久耐用的机器，优质的服务和专业的知识。从最初的直刀割布机到最先进的自动裁剪系统，伊士曼的裁剪技术已被广泛地应用。

Today, Eastman serves diverse world-wide industries from its headquarters in Buffalo NY, its sales company in Hong Kong covering the sales for Asia-Pacific area and its factory - Eastman Garment Equipment (Ningbo) Co., Ltd in Ningbo, China, and its over 50 worldwide professional dealers. Eastman is one of a few manufacturing companies that can lay claim to thriving through three centuries, an accomplishment credited to upholding a tradition of delivering durable machinery, superior service and expertise. From the first original straight knife cutting machine to the most recent state-of-the-art Automated Cutting Systems, Eastman offers the world's widest range of cutting application solutions.

### 1995—自动化带来新的工业方向

1995-Automation brings new industry exposure



伊士曼最新机器-多层自动裁剪机RAPTOR 75

Eastman new machine-Multi-ply cutting system Model: RAPTOR 75

伊士曼缝制机械（宁波）有限公司成立于2003年，位于美丽的沿海城市——宁波。公司是世界知名裁剪设备生产商美国伊士曼机器公司在中国唯一投资兴建的子公司。

公司目前主要专业生产各种服装裁剪机械。包括直立式裁刀系列、全自动拉布机系列、自动裁剪机系列、运刀裁切机系列及断布机系列等。自成立伊始，公司就从美国总公司引进全套电脑品质检测仪器，并通过ISO9001质量管理体系认证、ISO14001环境管理体系认证、ISO45001职业健康安全管理体系认证和欧盟CE产品安全认证”，以确保产品能够完全秉承美国公司一百多年来生产经验之精髓。

公司竭诚欢迎新老客户前来咨询洽谈，携手并进，共创美好未来。

董事长：宫原 泰介

Eastman Garment Equipment(Ningbo) Co.,Ltd.Located in the beautiful coastal city,Ningbo, was founded in 2003, which is the only subsidiary invested in China by Eastman machine Company of USA, very famous for garment cutting and tailoring machine manufacturing with over 100 years of history.

Eastman Ningbo Company specializes all kinds of garment cutting and tailoring machine manufacturing, including series of straight knife cutting machine, fully auto spreading machine, automated systems,bandknife,cutter and etc.Since establishment, Eastman Ningbo has introduced a complete set of computer quality inspection instruments from the headquarters of the United States, and has got the Quality Management System of GB/T19001-2016 / ISO9001:2015, Occupational Health Safety Management System of GB/T45001-2020 / ISO45001:2018, Environmental Management System of GB/T24001-2016 / ISO14001:2015, and European Union CE product safety certificate assessed and approved to ensure the products are fully in accordance with the manufacturing essence of more than 100 years American Eastman cutting expertise and experience.

Eastman Ningbo Company welcomes both new and old customers sincerely for business negotiation and cooperation to created brilliant future and enjoy mutual enhancement.

PRESIDENT : TAISUKE MIYAHARA

